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Referat fra afdelingsbestyrelsesmøde 10. september 2024: 

1) Valg af ordstyrer / Fælles  

2) Valg af referent / John Steen 

3) Godkendelse af referat fra august måned / Referat godkendt. 

4) Beboerhenvendelser og andre henvendelser - vedr. genhusning / flere henvendelser vedr. mangler i 
genhusningslejligheder - og vedr. filmoptagelse / Zentropa vil gerne optage fiktionsfilm i dagene 4.- 7. 
oktober. / Afdelingsbestyrelsen er positiv og ejendomskontoret står for det praktiske samarbejde med 
filmholdet. 

5) Møde med KAB / KAB deltog ikke i dette møde. 

6) Status på genhusning m.m. / Ifølge KAB vil de sidste beboere fra VBS 23, 24, 26 og 28 være genhuset 
den 30. september 2024. 

7) Fredning, Nedrivning eller Renovering - Dialog med SLKS og By & Land, Borgmester Line Barfod og 
tilsynet vedr. det lovlige i at sætte afdelingsbestyrelsen udenfor / Afdelingsbestyrelsen har med 
aktindsigt konstateret, at SAB/KAB siden primo april har holdt møder med Slots- og Kulturstyrelsen med 
fokus på nedrivning og efterfølgende opbygning af alle ti punkthuse i Bellahøj I og II. SAB/KAB afholder 
informationsmøde for beboerne den 25. september på Restaurant Bellahøj. 

Afdelingsbestyrelsen har skrevet til Teknik- og Miljøborgmester Line Barfod og det kommunale tilsyn vedr. 
SAB´s etablering af styregruppe for helhedsplan uden beboerrepræsentation. 

8) Orientering om kommende møder, KAB-seminar / John Steen orienterede om arbejdet i 
Boligkommissionens sekretariat og muligheden for at mødes med dem / Klaus orienterede kort om et 
KAB-seminar vedr. fællesskaber. 

9) Evt. / Intet under dette punkt. 

BILAG // HENVENDELSE VEDR. FILMOPTAGELSE  

Til: EK-Bellahøj <3025-2@kab-bolig.dk> 
Emne: Filmprojekt - Bellahøj 

Kære rette vedkommende  

... Jeg skriver på vegne af et kortfilmsprojekt med titlen ‘Forsvar’, der vil forsøge at gøre op med de 
negative stereotyper, der ofte tegnes om almene boligområder i mediebilledet.  

Konkret ønsker vi os tilladelse til at optage filmen i jeres smukke boligområde ved Bellahøjhusene fra d. 
4-7. oktober. Desuden kunne vi rigtig god tænke os at låne en lejlighed, der måske står kortvarigt tom 
eller lignende i et par dage. ... 

Da det er en fiktionsfilm, vil ingen af jeres beboere blive filmen eller påvirket af vores tilstedeværelse. 
Det er altså ikke et dokumentarprojekt. 
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Vi er et filmhold, der alle arbejder frivilligt på projektet, og alle midler går derfor til filmens tilblivelse. Dog er 
alle dybt professionelle og respektfulde og vil sikre, at vi efterlader jeres område/lejlighed præcist, som vi 
overtog det.  

Jeg håber inderligt, at I kunne have lyst til at hjælpe os med at fortælle en vigtig historie om almene 
boligområder og sætte dem i et mere positivt lys. Det ville betyde alverden for os!. 

De bedste hilsner 

 


